

Protokoll

Svenska Irländsk Setterklubbens styrelsens telefonmöte

Torsdag 22 februari 2018 kl 20:30.

Närvarande

Henrik Pettersson, Camilla Paradis, Thomas Odén,
Patrik Larsson, Stefan Åkesson Paul Thompson Jenny Westerlund Per Henriksson

1. Mötet öppnades av Camilla
2. Valet av justeringsperson blev Per Henriksson
3. Dagordningen Godkändes
4. Föregående mötesprotokoll lästes upp av Thomas
5. Kassören Informerade om ekonomin som ligger på ett överskott
6. Information från Sekreteraren om att det som kommit in har vidarebefordrats löpande
7. Information från avelsrådet
 - Mötes info lästes upp av Henrik
 - RAS HD index-
 - SKK info om färger och hårlag Henrik undersöker med skk om vad som gäller och om det berör SISK
 - Henrik kollar även med länkar ang RAS på vår hemsida
 - Sammanställande skriver rapport för året till Årsboken
8. Ansökan om utställning 2020
 - Jenny kollar samarbetet för detta och Camilla kollar med FA
9. Huvudprov 2018
 - Olle Daniels och Patrik Larsson håller i detta
10. Huvudprov 2019
 - Gotland står kvar som nummer ett men inget spikat
11. FA
 - GDPR dataskyddsdirektivet och hantering av personuppgifter, Fa kommer med generella riktlinjer som SISK ska förhålla sig till
 - VM lagledare, förfrågan fr de Kontinentala raserna om en gemensam lagledare. FA har beslut om att deltagare oxå ska vara lagledare för att minska kostnader kring arrangemanget
 - Nordiskt Mästerskap Henrik Standersköld har via BMD bjudit in till NM kontaktperson från FA Petr Höjer är Fas förslag p representant
 - Gemensam representation på SKK/SJF jakthundsmöte av Stellan Johansson, SISK kommer att skicka Thomas Odén
 - FA överskott/underskott Derby/SM , beslut har tagits om att överskott fördelas mellan special klubbar och lokalklubbar 80/20 och map antal medlemar.
12. Avance/årsbok/hemsidan
 - Manusstopp 30 mars
13. Informationsrådet
 - Ingen uppdatering
14. Prisförvaltningen
 - Nytt team som inväntar alla data
15. Exteriördomarkonferens 2020

Flyttas fram ett år i tid

16. IRSC Ändring av standard uppföljning inväntas

17. SISK statuter

FA får frågan om hur ev justeringar kan göras

18. Övriga frågor

Från punkt förra mötet om "code of conduct"

Personen är kontaktad och upplyst om lämplighet och att vara representant för SISK

Ser inte sin egen del i de händelser som uppstått upplyser heller inte om de attacker som skett utan erkänner dom först efter upplysning

Se Ärendefil Hundattacker.doc

19. Nästa Möte

25/4

20. Mötet avslutades av Camilla

Hör av dig om du inte har möjlighet att delta vid mötet
Thomas Odén +46727200032 (alltid)
sisk.sekr@gmail.com

2018-03-15



CAMILLA PARADO

2018-03-20



FEZ HEMMISKAN

2018-03-20



Thomas Odén